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Sign up for our mailing list.


Donate now to support BLSA Canada's mission.





The BLSA Canada Executive Board recognizes that our work takes place across many Indigenous territories across the land now called Canada. There are 70 treaties signed between the Crown and Indigenous nations, as well as unceded territories in British Columbia, Ontario, Quebec, and Nova Scotia. We would also like to acknowledge that our office, located in Tkaronto (Toronto, Ontario), is home to many Indigneous nations, including the Anishinaabe, the Haudenosaunee, and the Mississaugas of the New Credit, and lies in the territory governed by The Dish with One Spoon treaty. Indigenous peoples continue to live on and commune with these lands, and we are mindful of broken covenants and the past and present impacts of settler colonialism. We make this acknowledgement as an act of reconciliation and gratitude to those in whose territory we reside.





Le conseil d'administration de l’AÉND Canada reconnaît que notre travail s'effectue dans de nombreux territoires autochtones à travers ce qui est maintenant appelé le Canada. Il existe 70 traités signés entre la Couronne et les nations autochtones, ainsi que des territoires non cédés en Colombie-Britannique, en Ontario, au Québec et en Nouvelle-Écosse. Nous tenons également à souligner que notre bureau, situé à Tkaronto (Toronto, Ontario), se trouve sur le territoire régi par le traité Un plat à une cuillère et qu’il abrite de nombreuses nations autochtones, notamment les Anichinabés, les Haudenosaunee et la Première Nation des Mississaugas de Credit. Les peuples autochtones continuent de vivre et de communier avec ces terres, et nous sommes conscients des pactes brisés et des impacts passés et présents du colonialisme. Nous faisons de cette reconnaissance un acte de réconciliation et de gratitude envers ceux sur le territoire desquels nous résidons.
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